
1 

 

P R O T O K Ó Ł  N r  8  

z posiedzenia  

Komisji Kultury, Sportu, Oświaty, Zdrowia i  Praworządności  

odbytego  w dniu 11 lipca 2019r. 

w Urzędzie Gminy w Dziadowej Kłodzie 

 

 

 

 

w  posiedzeniu  uczestniczyli : 

 

1. Antoni Mierzwa                        -    Przewodniczący Komisji  

2. Mariusz Śpiewak                      -            Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Agnieszka Bębenek             -            Członek Komisji, Przewodnicząca Rady Gminy       

4. Grzegorz Wójcik    -    Członek Komisji 

5. Piotr Kamiński                         -            Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

6. Robert Fryt                               -            Wójt Gminy 

7. Irena Małecka                           -            Zastępca Wójta 

8. Zdzisław Bałwas                       -           Dyrektor Zespołu Szkół w Dziadowej Kłodzie 

9. Grażyna Zeja                            -         Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Dziadowej                   

Kłodzie 

 

 

Porządek obrad komisji: 

 

1. Otwarcie – stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku  obrad. 

3. Dyskusja na temat umiejscowienia Przedszkola w Dziadowej Kłodzie w budynku 

Gimnazjum w Dziadowej Kłodzie. 

4. Wnioski komisji. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1.    

 

Otwarcia  posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Oświaty, Zdrowia i 

Praworządności, Pan Antoni Mierzwa, witając wszystkich przybyłych.  Na podstawie listy 

obecności stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych  wniosków.  
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Ad. pkt 2.  

 

Przewodniczący Antoni Mierzwa przedstawił porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie przez członków komisji.  

 

 

Ad. pkt 3. 

 

Antoni Mierzwa- Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane w związku z rozpoczętym przez 

dyrektora Zespołu Szkół w Dziadowej Kłodzie przenoszeniem przedszkola do budynku 

Gimnazjum w Dziadowej Kłodzie. Powiedział, że na posiedzeniu komisji odbytym w tej 

sprawie w marcu, wyraził jasno swoje stanowisko w tej sprawie, a mianowicie, że jest 

przeciwny temu pomysłowi. Zapewnił, że jest przychylny koncepcji, by przedszkole zostało 

przeniesione, ale na parter, nie na pierwsze piętro. 

 

Zdzisław Bałwas- Dyrektor Zespołu Szkół w Dziadowej Kłodzie 

Powiedział, że pan Antoni Mierzwa na posiedzeniu komisji w marcu sam osobiście 

podsumował, że to dyrektor podejmie w tej sprawie ostateczne decyzje. 

Dyrektor wyraził zdanie, że przeniesienie przedszkola całkowicie na parter jest niemożliwe z 

przyczyn bezpieczeństwa (nauczyciel nie będzie widział jak dziecko udaje się do toalety, sala 

gimnastyczna wymagałaby przerobienia na salę dydaktyczną, co wiąże się z dużymi 

nakładami finansowymi). Przeniesienie przedszkola na pierwsze piętro ma sens, ponieważ na 

pierwszym piętrze jest akurat sześć sal; ponadto byłaby to część oddzielona od innych 

uczniów. Nakład przeniesienia przedszkola wyniósłby około 1 tys. zł.- tj. zakup muszli 

toaletowych. Montaż odbyłby się we własnym zakresie. Ponadto ustawiono by podesty do 

umywalek i będzie to zgodne z przepisami.  

Dyrektor wyraził opinię, że nie jest najlepszym rozwiązaniem przeniesienie przedszkola na 

parter, z powodu dwóch wejść do szkoły. 

Dyrektor powiedział, że nie podjął żadnych samodzielnych decyzji w sprawie przenoszenia 

przedszkola. Wizja szkoły po likwidacji gimnazjum została przedstawiona komisji na 

posiedzeniu w marcu. Nie otrzymał informacji, że zaproponowane rozwiązania nie mają być 

realizowane. 

 

Antoni Mierzwa- Przewodniczący Komisji 

Powiedział, że ma wątpliwość czy stawianie podestów pod umywalkami jest bezpieczne, 

zgodne z przepisami prawa i będzie zatwierdzone przez sanepid. 

 

Zdzisław Bałwas- Dyrektor Zespołu Szkół w Dziadowej Kłodzie 

Odpowiedział, że to on odpowiada za bezpieczeństwo dzieci.  

 

Agnieszka Bębenek- członek komisji 

Zwróciła uwagę na fakt, że przedszkole nie może od 1 sierpnia funkcjonować w nowym 

miejscu, ponieważ do końca miesiąca jest to własność gimnazjum. 

 

Zdzisław Bałwas- Dyrektor Zespołu Szkół w Dziadowej Kłodzie 

Odpowiedział, że po zakończeniu inwentaryzacji nie widzi problemu, by przedszkole 

funkcjonowało w nowym miejscu. Wyraził niezrozumienie, że członkowie komisji nie 

dostrzegają zalet przeniesienia przedszkola. 
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Irena Małecka- Zastępca Wójta 

Poprosiła członków komisji o podjęcie decyzji w tej sprawie. Poinformowała, że 

inwentaryzacja nie zakończy się  w lipcu. 

 

W powyższym temacie przeprowadzono dyskusję- pełne nagranie dźwiękowe dostępne w 

Biurze Rady Gminy Dziadowa Kłoda. 

 

 

Ad. pkt 4. 

 

Członkowie komisji powzięli wątpliwości czy stawianie podestów pod umywalkami jest 

bezpieczne, zgodne z przepisami prawa i będzie zatwierdzone przez sanepid. Członkowie 

komisji wyrazili swoje wątpliwości w związku z przeniesieniem przedszkola na pierwsze 

piętro. Jednoznacznie wyrazili aprobatę za przeniesieniem przedszkola na parter w najbliższej 

przyszłości. Zwrócono szczególną uwagę, że dyrektor bezprawnie rozpoczął przenoszenie 

przedszkola do budynku gimnazjum. Wójt Gminy nie wyraził bowiem zgody na przeniesienie 

przedszkola. Członkowie komisji nie poparli przeniesienia przedszkola na I piętro. 

 

Ad. pkt 5. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Pan Antoni Mierzwa 

podziękował wszystkim za udział w  posiedzeniu, zamykając tym samym  obrady Komisji.  

 

 

Komisja trwała 56 minut. 

 Przewodniczący Komisji 

        Antoni Mierzwa 

 

Protokołowała:  

Marta Janic 

 


